
Dżeko: Mam nadzieję, że kiedyś wrócę do Wolfsburga
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Edin Dżeko jest otwarty na ewentualny powrót do Wolfsburga. Napastnik

Romy wrócił dziś rano do Niemiec, by wziąć udział w obchodach 20-tej

rocznicy pierwszego historycznego awansu niemieckiego klubu do

Bundesligi, który miał miejsce na koniec sezonu 1996/97. Numer 9

Giallorossich, w koszulce „Wilków” zdobył tytuł mistrzowski w sezonie

2008/09.

Dżeko został szybko przechwycony przez lokalną prasę, zaraz po przybyciu do

miasta z Dolnej Saksonii. Został zapytany o możliwość powrotu do Wolfsburga: 

„Mam 31 lat ale tylko na papierze. Nigdy nie czułem się lepiej. Mam jeszcze 3-letni

kontrakt z Romą, jestem szczęśliwy w Rzymie i nie martwię się o swoją przyszłość.

Mam nadzieję, że kiedyś wrócę do Wolfsburga, oczywiście jako gracz. W Wolfsburgu

rozpoczęła się moja kariera i bez tego doświadczenia nigdy bym nie grał w

Manchesterze City i Romie".
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